
 

 

 

Z á p i s n i c a 

z 30. zasadnutia  Mestského zastupiteľstva v Kolárove dňa 23.3.2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

 

 30. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Kolárove otvoril a riadil primátor mesta p. Árpád 

Horváth, ktorý všetkých prítomných srdečne privítal a oboznámil s programom rokovania. 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Prejednanie žiadosti  Okresného úradu v Nitre o stanovisko k vyradeniu Špeciálnej 

základnej školy s VJM, Remeselnícka 2, Kolárovo 

4. Návrh na uznesenie  

5. Záver  

Predložený program rokovania primátor mesta doporučil rozšíriť o bod „Návrh na predloženie 

žiadosti o finančný príspevok v rámci podpory rekonštrukcie a výstavby futbalovej infraštruktúry“. 

Hlasovanie za doplnený program rokovania: za – 11 - jednohlasne  

Hlasovanie za celý program rokovania:  za – 11 – jednohlasne  

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Za členov návrhovej komisie boli zvolení nasledovní poslanci:  

PaedDr. Róbert Madarász, Imrich Árgyusi a JUDr. Ing. Iveta Némethová  

Hlasovanie: za – 8   proti – 0  zdrž. hlas. – 3  

 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení nasledovní poslanci:  

Attila Forgács a Ing. Ladislav Ferencz  

Hlasovanie: za – 9   proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

 

K bodu č. 3 – Prejednanie žiadosti  Okresného úradu v Nitre o stanovisko k vyradeniu 

Špeciálnej základnej školy s VJM, Remeselnícka 2, Kolárovo 

 

 Žiadosť Okresného úradu v Nitre o stanovisko k vyradeniu Špeciálnej základnej školy s VJM, 

Remeselnícka 2, Kolárovo a jej súčastí zo siete škôl a školských zariadení SR, zo dňa 10.3.2017 

predložili vedúca oddelenia školstva Ing. Margita Gőghová a vedúci spoločného školského úradu Ing. 

Imrich Takács.  

 Stanovisko komisie školstva, výchovy a vzdelávania predložil predseda komisie PaedDr. 

Róbert Madarász. Komisia neodporúča vyradiť ŠZŠ s VJM Remeselnícka 2 zo siete škôl a školských 

zariadení, ani zrušiť právnu subjektivitu školy. V prípade ak by došlo k vyradeniu tejto školy zo siete 

škôl a školských zariadení, Okresný úrad Nitra by nevedel garantovať, že žiakom ŠZŠ s VJM 

zabezpečí potrebné priestory na každodennú výučbu a organizačné podmienky aké sú poskytované 

v súčasnosti. V tomto školskom roku ŠZŠ s VJM funguje s maximálnym počtom žiakov. V školskom 

r. 2017/2018 ak škola neprijme nových žiakov, aj tak bude naďalej  spĺňať podmienku plnej 

vyťaženosti. Zriaďovateľ na základe žiadosti plánuje zrušiť aspoň jednu triedu so zámerom 

integrovať ich do nešpeciálnych základných škôl. Prípadné zaradenia žiakov zo ŠZŠ s VJM do 

riadnych základných škôl by spôsobilo problémy vo výchovno-vzdelávacom procese z pedagogickej 

ale aj  z finančnej stránky. Mesto v minulosti,  ako aj v súčasnosti poskytuje všetky možné výpomoci 

a podporu na udržanie ŠZŠ s VJM a naďalej má zámer podporovať udržanie tejto školy aj 

v budúcnosti. Komisia doporučuje ako východiskové riešenie zmenu sídla školy, ktorý by vyhovoval 



 

 

 

okresnému úradu, alebo uzavrieť dohodu medzi Mestom Kolárovo a Okresným úradom v Nitre – 

odbor školstva, o zníženie nájomného v priestoroch Centra voľného času pre ŠZŠ s VJM. 

 Poslankyňa JUDr. Ing. Iveta Némethová taktiež nesúhlasila s vyradením ŠZŠ s VJM a jej 

súčasti zo siete škôl a školských zariadení SR, a skonštatovala že rozhodnutie mestského 

zastupiteľstva neovplyvní rozhodnutie Okresného úradu v Nitre. Ďalej v návrhu na uznesenie 

doporučila vynechať bod 2. MsZ berie na vedomie „zmenu v sieti spočívajúcu v rozšírení pôsobnosti 

Špeciálnej základnej školy, Lesná 9 v Kolárove v používaní vyučovacieho jazyka slovenského aj 

o jazyk maďarský“. 

 Poslanec p. Attila Forgács predložil stanovisko frakcie mladých nezávislých poslancov, ktorý 

taktiež nedoporučujú vyradenie špeciálnej základnej školy a jej súčasti zo siete škôl a školských 

zariadení SR. 

 Poslanec Bc. István Lengyel skonštatoval, že mesto už dlhšiu dobu rieši túto problematiku 

a pre ŠZŠ s VJM bolo ponúknutých viac miestností na výučbu. Taktiež skonštatoval, že Okresný úrad  

rozhodne o vyradení ŠZŠ  s VJM zo siete škôl a školských zariadení.  

 Poslanec Ing. Angyal Béla doporučil jednotlivé triedy ŠZŠ s VJM umiestniť do základných 

škôl na území mesta.  

 Poslanec p. Imrich Árgyusi tiež poukázal na to, že mesto sa už dlhšiu dobu zaoberá otázkou 

riešenia umiestnenia ŠZŠ s VJM. Vyradenie ŠZŠ s VJM zo siete  škôl a školských zariadení 

nedoporučuje schváliť, ale žiada podľa zákona vyzvať zriaďovateľa ŠZŠ s VJM na odstránenie 

budovy bývalej ŠZŠ v VJM, nakoľko je vo veľmi dezolátnom stave.  

 Zástupkyňa  primátora Ing. Beáta Koczkás taktiež nesúhlasila s vyradením ŠZŠ s VJM a jej 

súčasti zo siete škôl a školských zariadení SR, nakoľko táto škola je potrebná pre mesto, ktoré už 

roky hľadalo vhodné umiestnenie pre túto základnú školu.  

 Poslanec Mgr. István Samu požiadal o predloženie uznesenia zo zasadnutia Rady školy pri 

ŠZŠ s VJM, Remeselnícka 2, Kolárovo. Pedagogička p. Habodászová Erika informovala prítomných 

o obsahu zápisnice zo zasadnutia Rady školy pri ŠZŠ v VJM,  na základe ktorej sa doporučuje 

vyradenie ŠZŠ  v VZM zo siete škôl a školských zariadení SR.  

 Poslanec Ing. Ladislav Ferencz požiadal o predloženie stanoviska Regionálneho úradu 

verejného zdravotníctva v Komárne, na základe ktorej bola prevádzka v budove školy na Ul. 

remeselníckej 2, zakázaná. Stanovisko bolo poslancovi na zasadnutí predložené. Poslanec tiež 

nedoporučil schváliť vyradenie ŠZŠ s VJM a jej súčasti zo siete škôl a školských zariadení SR.  

 

Po predložených pripomienkach Mestské zastupiteľstvo v Kolárove  bralo na vedomie  

Žiadosť Okresného úradu v Nitre o stanovisko k vyradeniu Špeciálnej základnej školy     s VJM, 

Remeselnícka 2, Kolárovo zo dňa 10.03.2017. 

Hlasovanie: za – 12 – jednohlasne   

 

Mestské zastupiteľstvo vyjadrilo nesúhlas  s vyradením špeciálnej základnej školy a jej súčasti 

zo siete škôl a školských zariadení SR s názvom: Špeciálna základná škola s vyučovacím jazykom 

maďarským – Speciális  Alapiskola, Remeselnícka 2, Kolárovo  

súčasti: 

-  Školský klub detí, Remeselnícka 2, Kolárovo ako súčasť Špeciálnej základnej školy 

           s vyučovacím jazykom maďarským – Speciális Alapiskola, Remeselnícka 2, Kolárovo 

-  Elokované pracovisko, Školská 757/10, Zemianska Olča ako súčasť Špeciálnej     základnej 

školy s vyučovacím jazykom maďarským – Speciális Alapiskola,  Remeselnícka 2, Kolárovo, 

Hlasovanie: za vyjadrenie nesúhlasu – 12 – jednohlasne  

 

 

 

 

 



 

 

 

K bodu č. 4 – Návrh na predloženie žiadosti o finančný príspevok v rámci podpory 

rekonštrukcie a výstavby futbalovej infraštruktúry 

 

 Návrh na predloženie žiadosti o finančný príspevok v rámci podpory rekonštrukcie a výstavby 

futbalovej infraštruktúry predložil prednosta úradu Ing. Mgr. Zoltán Finta.  

 Poslanec Bc. Ernő Kárpáty sa informoval o aké rekonštrukčné práce sa jedná. V rámci 

projektu sa jedná o tieto prioritné práce:  oprava strechy, výmena okien, dverí a zateplenie  

budovy na futbalovom štadióne. 

 Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie Informáciu o výzve na predkladanie 

žiadosti o finančný príspevok v rámci projektu podpory rekonštrukcie a výstavby futbalovej 

infraštruktúry.  

Hlasovanie: za – 12 – jednohlasne  

 

 Mestské zastupiteľstvo schválilo podanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na rok 

2017 z projektu SFZ „Podpora rekonštrukcie a výstavby futbalovej infraštruktúry“ 

Maximálna výška podpory činí 50.000,-€ a spolufinancovanie mesta je 25% z celkovej sumy. 

Hlasovanie: za – 12 – jednohlasne   

 

D i s k u s i a 

 

V rámci diskusie primátor mesta informoval poslancov o odvolaní riaditeľky Základnej školy 

Františka Rákócziho II. s vyučovacím jazykom maďarským v Kolárove – II. Rákóczi Ferenc 

Alapiskola, Ul. V. Palkovicha č. 3, 946 03 Kolárovo PaedDr. Bagita Judity dňom 22.03.2017, na 

základe návrhu Rady školy pri Základnej škole Františka Rákócziho II. s vyučovacím jazykom 

maďarským v Kolárove – II. Rákóczi Ferenc Alapiskola, Ul. V. Palkovicha č. 3, 946 03 Kolárovo zo 

dňa 16.03.2017. Ďalej primátor mesta informoval, že od 23.3.2017 je poverená riadením predmetnej 

školy zástupkyňa Mgr. Priska Marosiová.  

 

 Poslanec Ing. Ladislav Ferencz sa informoval ohľadne čističky odpadových vôd a žiadal 

opravu ciest v rekreačnej oblasti Čergov. Ďalej zdôraznil, že v rekreačnej oblasti sú mnohé záhrady 

v zanedbanom stave a požiadal MsÚ, aby písomne vyzval majiteľov o ich údržbu. Ďalej poslanec 

požiadal, aby mestský úrad skontroloval nelegálne prístavby drevených domov na osade Dankó Pistu 

a taktiež zistil počet nových rómov – prisťahovalcov do Kolárova, na ktorých sú sťažnosti za krádeže. 

 

Poslankyňa JUDr. Ing. Iveta Némethová požiadala o opravu cesty na území Botakly 

a umožniť prechod občanov cez hrádzu, nakoľko je uzavretá.   

 Týmto bola diskusia poslancov ukončená.   

 

K bodu č. 5 -  Návrh na uznesenie 

 

 Návrh na uznesenie mestské zastupiteľstvo jednohlasne schválilo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 K bodu č. 6 – Záver  

 

 Nakoľko všetky body programu rokovania boli vyčerpané, primátor mesta sa všetkým 

prítomným poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala: Anna Keszeliová 

 

 

 

Správnosť zápisnice svojim podpisom potvrdzujú:  

 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Zoltán Finta                Árpád Horváth 

prednosta úradu                primátor mesta 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a :  

 

 

 

 

Attila Forgács                  Ing. Ladislav Ferencz 


